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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát        
 

Rada města 

- Projednala „Rozhodnutí o poskytnutí dotace na akci OPŢP - akceptační č. 1007292“, 

určené na financování projektu „Sníţení energetické náročnosti a změna zdroje vytápění 

v budově ZŠ v Jablonci nad Jizerou“, které dne 7.11.2011 město obdrţelo od Státního 

fondu ţivotního prostředí ČR. 

* Usnesení: Příjemce dotace – Město Jablonec nad Jizerou tímto potvrzuje, ţe obdrţel 

rozhodnutí Ministerstva ţivotního prostředí o poskytnutí dotace ze dne 2.11.2011 

akceptační číslo 1007292 na realizaci akce „Sníţení energetické náročnosti a změna zdroje 

vytápění v budově ZŠ v Jablonci nad Jizerou“ včetně dvou příloh (tj. Podmínky poskytnutí 

dotace a Technická a finanční příloha), které jsou jeho nedílnou součástí, seznámil se s ním, 

vyslovuje s ním souhlas a zavazuje se k jeho plnění a ke splnění v něm stanovených 

podmínek. Potvrzuje rovněţ, ţe podmínky, které dle tohoto rozhodnutí měly být splněny 

před poskytnutím dotace, byly řádně splněny. V této souvislosti příjemce dotace rovněţ 

prohlašuje, ţe veškeré podklady a informace, které Státnímu fondu ţivotního prostředí ČR 

a Ministerstvu ţivotního prostředí poskytl před vydáním rozhodnutí MŢP o poskytnutí 

dotace byly pravdivé, nezkreslené a úplné. 

 Rada pověřuje starostu města podpisem tohoto potvrzení o přijetí dotace a jeho odesláním 

zpět Státnímu fondu ţivotního prostředí ČR. 

- Konstatovala, ţe na zveřejněný záměr města pronajmout část svých volných nebytových 

prostor v č.p. 329 (zveřejněno 11.10.2011 na úřední vývěsce města) má k dnešnímu dni 

jedinou nabídku, a sice od MVDr. Karolíny Maříkové, která hodlá v těchto prostorách 

zřídit veterinární ordinaci. 

* Usnesení: Rada souhlasí s pronájmem části volných nebytových prostor v č.p. 329 

ţadatelce paní MVDr. Karolíně Maříkové za standardních podmínek od prosince 2011. 

- Projednala ţádost občanského sdruţení Duhové údolí, které připravuje na 10.12.2011 akci 

Andělská projíţďka v parním vlaku na trati Martinice-Rokytnice, o zveřejnění akce a o 

finanční příspěvek na její zajištění. 

* Usnesení: Rada dává ţadateli příslib poskytnutí příspěvku ve výši 3.000,- Kč s podmínkou, 

ţe parní vlak při průjezdu městem Jablonec nad Jizerou zastaví na náspu v Pilišťatech, a 

pozdraví účastníky zde konané slavnosti „Rozsvícení vánočních stromů“. 

- Vzala na vědomí dílčí zprávu o hospodaření města k 31.10.2011. Zprávu dle poţadavků 

členů rady účetní MěÚ paní Dana Kynčlová doplní a upřesní a předloţí zpět k projednání 

při příštím zasedání rady města. Rada téţ poţaduje osobní účast paní Kynčlové při 

projednávání dokumentu. 

- Projednala podnět tajemnice MěÚ v Rokytnici nad Jizerou paní Martiny Šubrtové, týkající 

se ukončení veřejnoprávní smlouvy o zajištění agendy komise přestupkové Městským 

úřadem v Rokytnici nad Jizerou pro město Jablonec nad Jizerou ke dni 31.1.2012 z důvodů 

organizačních a moţnosti uzavřít obdobnou smlouvu s platností od 1.2.2012 s Městským 

úřadem v Jilemnici. 

* Usnesení: Rada schvaluje dohodu o změně obsahu Veřejnoprávní smlouvy ze dne 3. 7. 2007, 

uzavřené dne 7. 8. 2007, mezi Městem Rokytnice nad Jizerou a Městem Jablonec nad Jizerou na 

úseku výkonu přestupkové agendy s tím, ţe dochází ke změně doby uzavření smlouvy z doby 

neurčité, na dobu určitou do 31. 1. 2012.  

Rada souhlasí s uzavřením obdobné veřejnoprávní smlouvy v souladu s § 63 zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, s Městem Jilemnice na úseku výkonu 

přestupkové agendy. s platností od 1.2.2012. Starostu města pověřuje podpisem obou 

dokumentů. 

- Vzala na vědomí informaci paní Scholzové, nájemnice v domě čp. 805, týkající se jejího 

vztahu s panem Janem Drvotou. Paní Scholzová potvrdila starostovi města, ţe pan Jan 

Drvota se v současné době zdrţuje v jejím bytě bez právního důvodu a proti její vůli. Tato 

informace je zásadní i pro Policii ČR při řešení opakujícího se rušení nočního klidu z bytu 

paní Scholzové, čehoţ je pan Drvota původcem a téţ agresivity pana Drvoty vůči svému 

okolí. 
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- Vzala na vědomí  informaci místostarosty města o zahájené dostavbě úseku kanalizace a 

vodovodu v lokalitě Dolce, kterou zde na základě vyhodnocení předloţených nabídek 

realizuje firma SaD Jablonec nad Nisou. Dílo umoţní dalším pěti stávajícím rodinným 

domům napojit své odpadní vody do městské kanalizační sítě. 

- Vzala na vědomí informaci místostarosty města o dokončování projektu „Sníţení 

energetické náročnosti a změna zdroje vytápění v budově ZŠ v Jablonci nad Jizerou“, kdyţ 

obdobná akce v objektu MŠ a ZUŠ jiţ zdárně dokončena je. V této fázi byla kotelna ZŠ 

uvedena do zkušebního provozu včetně plynových dotápěcích kotlů. Nad rampu a vchod do 

kuchyně ZŠ zhotovuje pan Miloš Langhamr ocelové zastřešení na třech nosnících 

s MAKROLONOVOU střešní krytinou. Celé dílo je chystáno ke kolaudaci. Město nadále 

dluţí značné částky dodavatelům za realizaci díla, kdyţ mu doposud stále ještě nebyla 

uvolněna celá dotace ze SFŢP ČR. 

- Projednala ţádost pana Martina Ulricha o pomoc s řešením garáţování jeho vozu v zimním 

období, aby se byl schopen bez cizí pomoci dopravovat do zaměstnání (zasněžený vůz se 

zamrzlými okny není sám schopen očistit a uvést do provozu). Rada uvaţuje o pořízení 

prefabrikované či montované bezzákladové garáţe, kterou by bylo moţno umístit na 

parkovišti před bydlištěm ţadatele. MěÚ si vyţádá nabídky. 

- Vzala na vědomí, ţe dne 10.11.2011 v odpoledních hodinách provede firma KrVaK 

Jilemnice kompletní přezbrojení rozvodné vodovodní šachty nacházející se u vrátnice 

firmy Elitex OK. Po tuto dobu bude v celém dolním Jablonci n.J. (hranicí je železniční trať) 

přerušena dodávka pitné vody. Občané byli o odstávce včas informování. 

- Projednala nabídku firmy RESTAUROVÁNÍ A OPRAVY VĚŢNÍCH HODIN ak. soch. 

Petra Skály na řešení automatického chodu věţních hodin na kostelu sv. Prokopa 

v Jablonci nad Jizerou. Sestává ze dvou variant – nový elektronický stroj (výměna) nebo 

repase a doplnění stávajícího historického stroje z roku 1894.  Při realizaci tohoto záměru 

je počítáno se získáním dotace (předp. 50%). Rada upřednostňuje variantu uvaţující se 

zachováním historického stroje. Zastupitelstvu města doporučí zařadit tento projekt do 

plánu a rozpočtu na rok 2012. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r.  

 

 


